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PROTOKÓŁ NR 10/2016 

Z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Opieki Społecznej Rady Gminy 

Pruszcz Gdański w dniu 09.11.2016 r.  

Komisja obradowała w następujących sprawach: 

1.omówienie programu zdrowotnego, 
Referuje Wójt Gminy Magdalena Kołodziejczak. 
Program musi być zatwierdzony przez odpowiednie instytucje.  
Weronika Chmielowiec przestawiła powody odrzucenia dwóch propozycji programów 

zdrowotnych. Radni nie chcieli przekazywać pieniędzy na diagnozowanie, a na zadania 

aktywizujące i prozdrowotne. Ponadto nie może mieć miejsca sytuacja, w której pracownik 

urzędu pisze program i najpierw uzgadnia go z odpowiednimi instytucjami, a radni otrzymują 

go już po uzgodnieniach. Temat programu zdrowotnego zostaje otwarty. Weronika 

Chmielowiec przedstawiła zarys  programu z Nordic Walking dla seniorów. Komisja ma 

jeszcze debatować na temat programu.  

2. omówienie sprawy przedszkoli publicznych,  
Karol Kardasiński przedstawił obawy rodziców przed wystąpieniem przed komisją oświaty. 
Rodzice chcą pozostać anonimowi. Karol Kardasiński pyta, czy umowy rodziców z 
przedszkolami będą weryfikowane. 
Wójt Gminy - ubolewa, że radny Kardasiński zamiast przyjść do pracownika gminy i wypytać 

o sytuację, szuka kontaktu z rodzicami. Rodzice sami deklarowali, aby przedszkole było 

czynne w konkretnych godzinach. Rodzice z przedszkola w Straszynie się spotkali i tylko 

kilku rodziców zgłosiło uwagi, one dostaną aneksy na 5 godzin pobytu dziecka w 

przedszkolu. Rodzice podpisali umowy, a mogli zgłosić konkretne wadliwe zapisy. Zadaniem 

gminy jest zapewnienie wychowania przedszkolnego, należy zachęcać, aby dzieci korzystały 

z pełnej oferty. Program jest realizowany przez cały dzień.  

Małgorzata Osowska -  jesteśmy po to by stać na straży prawidłowej realizacji uchwały. 

Rodzice się zgłaszają, a my nie wiemy co im odpowiadać.  

Wójt Gminy - zatrudnienie nauczycieli do przedszkola w Straszynie odbyło się w tempie 

bardzo szybkim. I zmiana godzin może mieć wpływ na ich zatrudnienie. Rodzice deklarują 11 

godzin, bo chcą być spokojniejsi, że zdążą odebrać dzieci. 

Radny Szramuk - Zastanawia się jak można prawnie załatwić problem, jeśli rodzice podpisali 

te umowy. 

Przewodnicząca uważa temat za omówiony 

Weronika Chmielowiec wnioskuje o to, aby Komisja Oświaty zajęła stanowisko w kwestii 

realizacji Uchwały i przedstawiła ją reszcie radnych. Termin kolejnej komisji w tej sprawie 

ustalono na 14 listopada 2016. Radna Weronika Chmielowiec po raz 2 prosi o 

przedstawienie komisji wzorów umów jakie zawierają rodzice z przedszkolami publicznymi 

na terenie gminy.  

3. omówienie projektu chwały w sprawie przyjęcia programu współpracy na rok 2017 gminy 
Pruszcz Gdański z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami określonymi w art. 3 ust. 
3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, 
Projekt uchwały przedstawiła Komisji Barbara Gałecka – pracownik merytoryczny. 



Komisja zaopiniowała projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie. 
 

4.omówienie projektu uchwały w sprawie powierzenia w 2017 r. wykonywania zadań 
publicznych z zakresu pomocy społecznej Gminie Miejskiej Pruszcz Gdański, 
Projekt uchwały przedstawiła Małgorzata Grzegorczyk – Sekretarz Gminy. 
Komisja zaopiniowała projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie. 
 

5. omówienie projektu uchwały w sprawie powierzenia w 2017 r. wykonywania zadań 
publicznych z zakresu pomocy społecznej Gminie Suchy Dąb, 
Projekt uchwały przedstawiła Małgorzata Grzegorczyk – Sekretarz Gminy. 
Komisja zaopiniowała projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie. 
 

6. omówienie projektu uchwały w sprawie powierzenia w 2017 r. wykonywania zadań 

publicznych z zakresu pomocy społecznej Gminie Pszczółki, 

Projekt uchwały przedstawiła Małgorzata Grzegorczyk – Sekretarz Gminy. 
Komisja zaopiniowała projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie. 
 
7. omówienie projektu uchwały w sprawie uchwalenia statutu Sołectwa Arciszewo, 
Komisja po dyskusji opiniuje projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie. 
 
8. omówienie projektu uchwały w sprawie uchwalenia statutu Sołectwa Borkowo, 
Komisja po dyskusji opiniuje projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie. 
 
9. omówienie projektu uchwały w sprawie uchwalenia statutu Sołectwa Bystra, 
Komisja po dyskusji opiniuje projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie. 
 
10. omówienie projektu uchwały w sprawie uchwalenia statutu Sołectwa Dziewięć Włók, 
Komisja po dyskusji opiniuje projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie. 
 
11. omówienie projektu uchwały w sprawie uchwalenia statutu Sołectwa Jagatowo, 
Komisja po dyskusji opiniuje projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie. 
 
12. omówienie projektu uchwały w sprawie uchwalenia statutu Sołectwa Lędowo, 
Komisja po dyskusji opiniuje projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie. 
 
13. omówienie projektu uchwały w sprawie uchwalenie statutu Sołectwa Mokry Dwór, 
Komisja po dyskusji opiniuje projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie. 
 
14. omówienie projektu uchwały w sprawie uchwalenie statutu Sołectwa Radunica, 
Komisja po dyskusji opiniuje projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie. 
 
15. omówienie projektu uchwały w sprawie uchwalenie statutu Sołectwa Rokitnica, 
Komisja po dyskusji opiniuje projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie. 
 
16. omówienie projektu uchwały w sprawie uchwalenie statutu Sołectwa Rotmanka, 
Komisja po dyskusji opiniuje projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie. 
 
17. omówienie projektu uchwały w sprawie uchwalenie statutu Sołectwa Świńcz, 
Komisja po dyskusji opiniuje projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie. 
 
18. omówienie projektu uchwały w sprawie uchwalenie statutu Sołectwa Wiślina, 
Komisja po dyskusji opiniuje projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie. 
 
19. omówienie projektu uchwały w sprawie uchwalenie statutu Sołectwa Wiślinka, 



Komisja po dyskusji opiniuje projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie. 
 
20. omówienie projektu uchwały w sprawie uchwalenie statutu Sołectwa Żukczyn, 
Komisja po dyskusji opiniuje projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie. 
 
21. omówienie projektu uchwały w sprawie uchwalenia statutu Sołectwa Żuławka, 
Komisja po dyskusji opiniuje projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie. 
 
22. omówienie projektu uchwały w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla 
niepublicznych  i publicznych przedszkoli oraz innych form wychowania przedszkolnego 
działających na terenie Gminy Pruszcz Gdański prowadzonych przez osoby fizyczne lub 
prawne inne niż jednostka samorządu terytorialnego oraz trybu i zakresu kontroli 
prawidłowości ich pobrania i wykorzystania, 
Projekt uchwały przedstawiła p. Lidia Gitler- pracownik merytoryczny. 
Komisja po dyskusji opiniuje projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie. 
 

23. omówienie projektu uchwały w sprawie wspólnej realizacji projektu pn. „Utworzenie 

nowych miejsc wychowania przedszkolnego w Gminie Pruszcz Gdański wraz z ich 

kompleksowym wsparciem w obszarze jakości nauczania”, współfinansowanego z 

Europejskiego Funduszu Społecznego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego dla 

Województwa Pomorskiego na lata 2014-2020, Działanie 3.1 Edukacja przedszkolna, 

Projekt uchwały przedstawiła p. Izabela Kicińska – pracownik merytoryczny. 
Komisja po dyskusji opiniuje projekt uchwały pozytywnie, przy jednym głosie wstrzymującym 
się. 
 

24.Omówienie skargi na Komendanta Straży Gminnej.  
Skargę Komisja uznaje za niezasadną, przy jednym głosie wstrzymującym się. 
Komisja zwraca uwagę, aby jednostki organizacyjne dbały o bieżące uzupełnianie BIP. 
 
 

Podpisy członków Komisji:  
 
1 – Ewa Romik   ………………………………………………….. 

2 – Janusz Sampolski……………………………………………….... 

3- Krystyna Białek……………………………………………………… 

4- Weronika Chmielowiec……………………………………………… 

5- Karol Kardasiński……………………………………………………. 

6- Lech Milewski………………………………………………………… 

7- Małgorzata Osowska………………………………………………... 

8- Józef Szramuk……………………………………………………….. 

9- Renata Rusztyn…………………………………………………………. 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


